

Referat af ordinært bestyrelsesmøde 1. juni 2022 i Gårdlavet Schønbergsgade-kareen

Til stede: Allan Jørgensen (Sch. 19), Anne Katrine Preisler (Svan. 8-10), Karina Jensen (Sch. 15), Katrine von Müllen (Gl.K. 78), Lotte Kristensen, (Svan. 6), Mette Feifer (Sch. 7-9), Trine Rasborg (Gl.K.80/Svan. 4)

Valg af referent og ordstyrer

Anne Katrine

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 20. april

Godkendt. Katrine lægger referatet på hjemmesiden.

Projekter 2022: hvem vil arbejde med hvilke projekter?

- Nærhave GI80/SV4:
Trine orienterede om det møde, der har været i beboerforening. Der er et ønske om at lægge noget 'grus' ovenpå asfalten og lave 2-3 højbede. Om muligt et halvtag til cykler. Allan og Trine arbejder videre med projektet med fokus på, hvordan vi kan komme asfalt til livs uden at bryde op. Det blev foreslået, om man kan tænke klimasikring ind (undersøg med Frb. Kommune om der er tilskud/rådgivning at hente).
- Reparation af de revnede stolper i hegnet ud for bunkerens på Svanholmsvej:
Allan oplyste, at de sidst blev repareret for ca. 15 år siden, hvor alt beton blev banket væk. Lotte indhenter tilbud fra Rådvad Smedie.
- Rotte/musebekæmpelse:
Opfordring til alle ejendomme om at have rottespærre. Karina kontakter Frb Kommune.
Anne Katrine spørger Hans, om kan vi rette henvendelse til ejendom, hvor der er problemer med rotter ved brønd på deres matrikel.
- Legeredskaber: Katrine har undersøgt hvad nedgravet trampolin godkendt til legepladser koster. Der blev også talt om muligheden for et udendørs bordtennisbord. Katrine, Lotte, AK, Mette arbejder videre med at indhente tilbud.
- Gennemgang af træer/evt. plantning af nye:
Allan og Anne Katrine har gennemgået alle træer med Stig Bredsgård fra 'Skoventreprenøren', som har lavet en rapport. Der er ingen grund til at gøre noget akut med hestekanstanjen, men vi bør få lavet et årligt tilsyn, da tilstanden langsomt vil forværres.
Stig forslår beskæring til vinter af nogle af træerne og et enkelt, som bør fældes. Vi finder ud af hvem der skal gøre det senere.
- Cykeloprydning:
Til efteråret 2022. Vi aftaler på næste møde, hvem der står for det.
- Entreprise på gårdmand/gartner (nyt udbud):
Mette, Katrine og Karina arbejder med dette og låner 'Drifts- og vedligeholdelsesvejledning' fra Anne Katrine
- Skrald (reducere antal containere og lave oversigtsplancher):
AK, Karina og Carina (Sv6) udgør 'Skraldegruppen' og vil holde et møde med Frb. Kommune.

Klage over halvtag (Svh12A) - status

Magd (Sv 8-10) og Allan skriver klagen færdig. Allan taler med tømreren og beder om at få på skrift, om det kan lade sig gøre at sætte halvtag op uden støttestolperne. Og så kontakter vi foreningen med anmodning om at få halvtaget lavet om.

Hegnet ud for bunkerens - indhentning af tilbud?

Se ovenfor.

Sommerfest 20. august: nedsættelse af festudvalg.

Katrine, Lotte og Mette. Lotte laver opslag. Der er allerede lavet aftale med 'Lones Pølser'. Katrine kontakter 'Superevent' (hoppeborg og slush ice). Det blev foreslået at lave et planlægningsmøde og skrive i gårdens FB-gruppe, at alle er velkomne til at deltage i planlægningen.

Træer - status

Se ovenfor.

Graffiti på ejendommene i gården

Kommunen henvender sig, hvis der er graffiti på ejendommen. På ejendommen Sch. 19 er der meget graffiti langs med boldbanen og på skraldeskuret ud til Vodr. Tværgade. Katrine kontakter graffiti fjerner.

Gårdvandring med Gerd?

Anne Katrine kontakter Gerd og aftaler en dag efter sommerferien (gerne morgen eller eftermiddag så flest muligt har mulighed for at deltage).

1. Henvendelser fra beboere

- Mail fra Claus med ønske om smæklås ved Schønbergsgade 15/boldbanen:
Det er på ønskelisten og kan måske laves, hvis der alligevel skal repareres. Vi får pris næste gang der kommer en låsesmed og beslutter herefter om den skal udskiftes.
Anne Katrine svarer Claus.
- Mail fra Carina vedr. træ ved Svanholmsvej 6:
Anne Katrine melder tilbage, at træet kan blive beskåret til vinter, men at det er ikke dødt (er blevet undersøgt af 'Skoventreprenøren').
- Henvendelse fra Sv12 vedr. beplantning:
Vi kontakter gartner og beder om at få klippet.
- Henvendelse vedr. manglende grus. ved Sch 19:
Allan kontakter Sven Bech (også om manglende flis under gynger)

Bestyrelsesmailen: mailansvarlig og hvordan bruger vi mailen?

Vi sætter mailen cc, hvis vi er kontakt med håndværker, administrator, kommune, så andre kan se hvad der er sket sagen. Men vi skriver til hinanden fra vores egne mails. Anne Katrine svarer på mails fra beboere og prøver at rydde op i mapper.

Møderække for resten af 2022

- Generalforsamling 14. juni
- Bestyrelsesmøde 7. september 19.30
- Bestyrelsesmøde 9. november 19.30

Evt.

Vi nævner i bestyrelsens beretning, at ønskelisten, som fremgår af budgettet, bliver nulstillet og herefter vil ønskelisten være på hjemmesiden. Måske er tingene ikke et ønske mere. Kun de ønsker, der er kommet i 2022 bliver sat på ønskelisten.